
ــاچه ــود در دری ــزان آب موج می
ارومیـه بـه پـایینترین حـد خـود

رسیده است
خرداد 30, 1394

به گزارش نشریه الکترونیکی نگاه،  عابد فتاحی با اشاره به
شرایط نامناسب دریاچه ارومیه، گفت: متاسفانه دریاچه ارومیه در

حال حاضر بحرانی ترین شرایط خود را می گذراند، زیرا میزان آب
موجود دراین دریاچه به پایین ترین حد خود رسیده و شاید بتوان گفت

که احیای مجدد آن اقدامی غیرممکن است.

نماینده مردم ارومیه در مجلس شورای اسلامی، افزود: به طور حتم با
توجه به شرایط موجود، انتظار احیای دوباره این دریاچه کاری
بیهوده و دورنمای این موضوع بسیار سخت و تاریک است، بنابراین
تصور میکنم که حداقل برای چندین سال آینده دریاچه ارومیه از دست
رفته و نمیتوان آن را احیاء کرد، البته تنها می توان مضرات ناشی
از خشکی این دریاچه را مدیریت کرد تا بتوان ضررهای آن را در

استان آذربایجان غربی و دیگر مناطق کاهش داد.
وی درخصوص انتقادات وارده به عملکرد ستاد احیاء دریاچه ارومیه،
تاکید کرد: البته دولت یازدهم سرمایه بسیار قابل قبولی را در
اختیار ستاد احیا گذاشته است، اما در حال حاضرمسئولان این ستاد در
مرحله مطالعاتی هستند تا اقدامات مناسب برای احیای این دریاچه را
انجام دهند؛ از این رو نمیتوان انتقادی به عملکرد ستاد احیای
دریاچه ارومیه داشت، اینکه گفته می شود اقدامات مسئولان این ستاد

سیاسی بوده، حرفی اشتباه است.

فتاحی ادامه داد: اما باید به این نکته تاکید کرد که بودجه درنظر
گرفته شده برای احیای مجدد این دریاچه هنوز صرف این موضوع نشده
است، بنابراین برخی اظهارنظرها مبنی براینکه مشخص نیست که بودجه
کجا مصرف شده از اساس اشتباه و بیهوده است؛ ولی بیش از یک هزار و
پنجاه میلیارد تومان بودجه برای احیای این دریاچه درنظر گرفته

شده  که هیچ شرکتی در داخل کشور قدرت جذب این سرمایه را ندارد.

این نماینده مردم درمجلس نهم، تصریح کرد: بنابراین برای احیای
این دریاچه باید با مدیریت خارجی و شرکتهای خارج از کشور در
ارتباط بود، به عبارت بهتر امکان احیای این دریاچه توسط شرکتهای
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قدرتمند خارجی وجود دارد و باید این کار را به آنها واگذار کرد،
ازاین رو باید برای احیای این دریاچه فضای بینالمللی به وجود آید

و رایزنیها با شرکتهای داخلی و خارجی همزمان صورت گیرد.

نماینده مردم ارومیه در مجلس شورای اسلامی، گفت: ستاد احیای
دریاچه ارومیه هنوز به شکل عملی وارد این فاز نشده و تنها
اقدامات مطالعاتی انجام داده است، از این رو باید تاکید کرد که
با توجه به بودجه بسیار بالا برای احیای این دریاچه نمی توان
بازهم انتظار داشت که دستگاهی این بودجه را جذب کند، البته به

عملکرد دولت و یا ستاد احیاءهیچ انتقادی نیست.

خانه ملت


